
Pravidelná měsíční zpráva za říjen 2024 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída:  iQFoil 
Trenér: Milan Hájek 
Datum: 18.11.2024 

V říjnu jsme odjeli na Mallorku, kde jsme se zúčastnili naší největší letošní akce World Championship iQFoil 
Youth & Junior. Závod se konal poslední týden v říjnu a my jsme v Sa Rapita, kde se závod konal, trénovali již 
týden předem. Během tréninku panovaly ideální podmínky, které se bohužel na závod výrazně zhoršily. 
Navíc jsme jeden den nemohli jezdit. Protože byly hlášeny bouřky a po záplavách ve Valencii byla situace 
nepřehledná, bylo zakázán výjezd na vodu. Takže se nakonec jezdilo jen tři dni dni a medailová rozjížďka se 
vůbec neodjela. 
Více o závodě ZDE. 

Výsledky: 

U19 dívky (49 prken) 
3. Nela Sadílková TJ Del`n Jablonec 
31. Alex Lojínová TJ Del`n Jablonec 
34. Markéta Štěpánková TJ Del`n Jablonec 
  
U19 chlapci (143 prken) 
47. Šimon Skřepek TJ Rapid Brno 
119. Jiří Štěpánek TJ Del`n Jablonec 
125. Vojtěch Kaczur TJ Rapid Brno 
  
U17 chlapci (125 prken) 
25. Franhšek Burda JK Česká Lípa (4. místo U15) 
75. Štěpán Loužek JK Plzeň 
100. Zdeněk Plch YC DIM Bezdrev 
104. Marek Křenek TJ Del`n Jablonec (18. místo U15) 

 

https://www.sailing.cz/clanky/bronz-z-ms-iqfoil-youth-junior-pro-nelu-sadilkovou-clenku-rodop-junior-iqfoil-teamu


Bohužel, kategorii dívek U17 jsme neobsadili, protože v této kategorii nemáme zapm žádnou závodnici. Cíl 
pro příšp rok je proto hlavně vychovat nové mladé závodníky, kteří přechází z SpS a zapm závodí spíše na 
T298 a na iQFoilu nemají zapm moc zkušenosp. Většina z úspěšného týmu již odešla a přesunula se do RD a 
tak nás čeká další výzva. 

Hodnocení: 
Nela Sadílková 
Nela je sice již v RD B, ale letošní juniorskou sezonu jezdila s SCM. Měl jsem možnost ji trénovat a koučovat 
na letošních největších závodech ME, Youth Sailing World Championship a teď na MS na Mallorce. Musím 
říct, že se s Nelou skvěle spolupracovalo. Když jsme překonali počáteční slabší tréninkové nasazení, tak ve 
druhé půlce sezony byl její přístup naprosto skvělý. Nela má ohromnou výhodu ve své fyzické kondici a 
psychické odolnosh. Po 3. místě na ME a trochu zklamání z 4. místa z Gardy, jela teď skvěle a 3. místo na 
MS je opravdu Top výsledek. Obě závodnice, které ji předjely, zajely 14 dní před pmto závodem na ME 
seniorů 2. a 19. místo. Obě před celou českou reprezentací. To je velký příslib do dalšího olympijského 
cyklu. Máme další skvělou závodnici schopnou konkurovat mezi dospělými v olympijské třídě iQFoil. 

Alex Lojínová 
Alex jede v U19 letos první sezonu. Věci na kterých musí pracovat víme a řekli jsme si. Je teď před ní zimní 
fyzická příprava a pak ji čeká zimní a jarní příprava na vodě v Cadizu a přechod paradoxně na menší plachtu. 
Od toho se pak ukáže, jaké výsledky u ní můžeme příšp rok čekat. 

 



Markéta Štěpánková 
Pro Markétu to byl poslední závod v juniorech U19. Čekali jsme lepší výsledek, ale nakonec zajela asi to, na 
co v současné době má. Vždycky byla ve spnu úspěšnějších závodnic, ale na její skvělé výsledky budeme 
bohužel ještě vzpomínat. 

Šimon Skřepek 
Šimon se přes léto výrazně zlepšil. Pomohl mu k tomu letní trénink s Davide Drdou a větší nasazení v 
tréninku. Po základní čásh byl za silnějšího větru dokonce 28. Ve zlaté skupině se ještě úplně neorientuje a 
ve slabším větru se trochu propadnul. I tak je 47. místo a zlatá skupina příslibem pro příšp rok, kdy bude 
jezdit ještě v U19. Šimon výrazně zlepšil jízdu na zadní vítr. Stoupačku má už na odpovídající úrovni. Cílem v 
zimě je proto nadále makat na fyzičce a pak v Cadizu najezdit dostatek hodin a otestovat max. foilů. 

Vojta Kaczur 
I pro Vojtu to byl poslední závod v U19. Závod se mu vůbec nepovedl a nepředvedl v něm vůbec nic z 
tréninku. 

 


